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Each of the wines from the 1865 line comes from its own selected vineyard planted with a
specific variety. Each “single vineyard" is carefully managed in accordance with the
conditions of its grape variety, soil and climate—or terroir—to produce wines with
consistently unique personalities and quality.

1865 Carmenere comes from our property in the Maule Valley, with rolling hillside
vineyards averaging 20 years of a?e.The colluvial soil shows a significant presence o
angular stones and is therefore ideal for controlling plant vigor.

Tous les vins de la gamme 1865 proviennent d'un vignoble distinct et d'un cépage unique.
Chacun des «Single Vineyard» est issu d'un seul vignoble qui est méticuleusement aménagé
selon la typicité du raisin, du sol, du climat ou du terroir, afin de produire des vins d'une qualité
et d'un caractére d'exception.

Les raisins de la Carmenére 1865 sont cultivés sur notre domaine dans la vallée de Maule
dont les vignobles aux coteaux vallonnés sont agés de 20 ans. Le sol colluvial indique la
présence significative de pierres angulaires et s'avere idéal pour controler la vitalité des vignes.

This wine is bottled unfiltered to Freserve allts qualites. ) »
Ce vin est mis en bouteill non fitré pour présenver tout son caractére et toute sa qualité.
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Fasson Cuvee Sable 90 grs
Acuoso Mate

Flexografia

cooes Il 1 B

i Negro P186U PCool *Colorsegin muestra
i Gray9U (referencia % P 7527 U)

Recursos



